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Dz.18.0021.41.2022 

Podsumowanie: 

XLI nadzwyczajna sesja VIII kadencji  

w dniu 24 stycznia 2022 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji nadzwyczajnej. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 370 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2022. 

Druk Nr 371 - w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

realizowanych w latach 2020 - 2022. 

Druk Nr 372 - w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na celu 

zmianę punktową w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego „Dolina Dłubni – 

Obszar sportu i rekreacji”. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podjęte uchwały:  

 

XLI/353/2022 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2022 

XLI/354/2022 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizowanych w latach 2020 - 2022 

XLI/354/2022 w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta 

Krakowa mających na celu zmianę punktową w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego „Dolina Dłubni – Obszar sportu i 

rekreacji” 

 
 

 



 

2 

 

 

 

 

Dz-18.0021.41.2022 

 

PROTOKÓŁ 

XLI SESJI NADZWYCZAJNEJ RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
                        

XL sesja nadzwyczajna Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 24 stycznia 2022 

r. w siedzibie Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

 

Sesja odbyła się w trybie stacjonarnym zgonie z aktualnym stanem faktycznym  

i prawnym, związanym z istotnym zagrożeniem jakie niesie za sobą rozprzestrzenianie się 

wirusa SARS-CoV-2 oraz wywołanej tym wirusem choroby COVID-19. Na sali były 

zachowane obowiązujące standardy ochrony osobistej. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych– zał. nr 1 

2) Autopoprawka zarządu do druku nr 370 – zał. nr 2 

3) Autopoprawka zarządu do druku nr 371 – zał. nr 3 

4) Oryginały uchwał - zał. nr 4. 

_________________________________ 

 

XLI sesję nadzwyczajną Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie 

przywitał uczestniczących w posiedzeniu sesji, stwierdził quorum. Lista obecności radnych – 

zał. nr 1.  

 

Przewodniczący poinformował, że sesja XLI sesja Rady Dzielnicy  jest utrwalana za pomocą 

urządzeń rejestrujących dźwięk.   

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do przedstawienia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną wraz z zaproszeniem na sesję. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji nadzwyczajnej. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję: 

Druk Nr 370 - w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2022. 

Druk Nr 371 - w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa 

Huta realizowanego w latach 2021 - 2022. 

Druk Nr 372 - w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na celu 

zmianę punktową w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego „Dolina Dłubni – 

Obszar sportu i rekreacji”. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały: 

 

Druk nr 372 (projekt uchwały zarządu) w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą 

do Rady Miasta Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta 

Krakowa mających na celu zmianę punktową w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego „Dolina Dłubni – Obszar sportu i rekreacji”. 

Wszyscy Radni otrzymali kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się       -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami jw. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się       -       0 

Wszyscy radni brali udział w głosowaniu. 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi do niego zmianami stanowi porządek obrad XLI sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji nadzwyczajnej. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XL sesji 

nadzwyczajnej Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł 

zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XL sesji nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 

Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 

Druk nr 370 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji 

Edukacji. 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2022 z autopoprawką – zał. nr 2. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało            -   19 radny 

Przeciw           -     0  

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr XLI/353/2022. 

 

Radny Jan Pyż zgłosił wniosek o założenie przez radnych masek. 

Zwolniony z zakładania maski jest radny Kacper Rosa. 
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Druk nr 371 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta realizowanego w 

latach 2021 – 2022 z autopoprawką – zał. nr 3. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało            -   19 radny 

Przeciw           -     0  

Wstrzymało się         -     0  

Uchwała Nr XLI/354/2022. 

 

Druk nr 372 – projekt zarządu – referent Stanisław Moryc. 

- w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa w sprawie 

ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa mających na celu zmianę 

punktową w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego „Dolina Dłubni – Obszar 

sportu i rekreacji”. 

W dyskusji głos zabrali radni: Mariusz Woda, Stanisław Moryc, Mariusz Woda, Stanisław 

Moryc, Agnieszka Żołądź, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, Mariusz Woda, Stanisław 

Moryc, Mariusz Woda, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało            -   13 radny 

Przeciw           -     0  

Wstrzymało się         -     6 radnych  

Uchwała Nr XLI/355/2022. 

 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc zwrócił się do radnych o opinię dotyczącą projektu 

uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie „Przyjęcia programu budowy parkingów lokalnych 

w Krakowie” – według druku 2302, opinia Dzielnicy II, III i XIV.  

W dyskusji głos zabrali radni: Tomasz Kudelski, Stanisław Moryc, Rafał Brzeziński, 

Krystyna Frankiewicz, Rafał Brzeziński, Tomasz Kudelski, Krystyna Frankiewicz, Stanisław 

Moryc, Tomasz Kudelski, Mariusz Woda, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław 

Moryc, Rafał Brzeziński, Tomasz Kudelski, Krystyna Frankiewicz, Tomasz Kudelski, 

Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Rafał Brzeziński, Stanisław Moryc, Beata Poszwa, 

Stanisław Moryc, Tomasz Kudelski. 

Zostanie podjęta uchwała zgłaszająca tereny Spółdzielni Mieszkaniowych. 

 

Następnie prowadzący poinformował o propozycji SIM nazwa Nowa Huta stara. 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Tomasz Kudelski, Stanisław Moryc. 

Radni są przeciwni.  

 

Przewodniczący zwrócił się do Przewodniczących komisji problemowych o ich zwoływanie 

w terminie oraz związanym z tym nowym systemem naliczania diety dla radnych. 

 

Prowadzący powiadomił o pracach związanych z zakończeniem remontu siedziby i zakupem 

mebli. 
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Radna Beata Poszwa przedstawiła propozycję budowy parkingu kosztem zieleńca, od strony 

Alei Solidarności na wysokości bloku 16 osiedle Kolorowe. Przewodniczący poprosił o 

wystąpienie mieszkańców z wnioskiem do Rady.  

Kolejno poprosiła o montaż słupków blokujących przy Szkole Podstawowej Nr 103, oraz na 

wysokości bloku 17a os. Kolorowe. Odpowiedzi udzielił Zastępca Przewodniczącego Józef 

Szuba.  

 

Radna Agnieszka Żołądź poruszyła sprawę budowy i przetargu na P&R Suche Stawy w 

związku z koniecznością przebudowy skrzyżowania – dojazdu do parkingu. 

Poinformowała o zamiarze budowy przez dewelopera osiedli mieszkaniowych na terenie 

Dzielnicy XVI, jednakże w pobliżu z granicy z Dzielnicą XVIII. Poprosiła o współdziałanie 

w tej sprawie z Dzielnicą XIV ponieważ znacznie wzrośnie ruch drogowy (propozycja 

budowy nowego mostu w ciągu ul. Golikówka). 

Przewodniczący Stanisław Moryc udzielił odpowiedzi. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz w nawiązaniu do obecnej sytuacji zgłosiła wniosek o 

sprawdzenie stanu technicznego schronów.  

Przewodniczący Stanisław Moryc udzielił odpowiedzi. 

 

Mariusz Woda zapytał o skład przedstawicieli Dzielnic do Rady BO. 

Przewodniczący Stanisław Moryc udzielił odpowiedzi. 

 

Zastępca Przewodniczącego Józef Szuba odniósł się do propozycji montażu słupków i 

budowy parkingu na os. Kolorowym.  

 

W dyskusji na temat dalszych losów budynku na os. Teatralnym 19 udział wzięli radni: 

Agnieszka Żołądź, Stanisław Moryc, Agnieszka Żołądź, Stanisław Moryc, Stanisław Moryc, 

Tomasz Kudelski, Agnieszka Żołądź, Amelia Juszczak-Michalska. 

 

Radna Beata Poszwa powiadomiła o działaniach  mieszkańców odnośnie nowego budynku na 

os. Kolorowym.  

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych o rozmowach z Przewodniczącym i 

Radnymi Rady Miasta Krakowa w sprawie przywrócenia programu Nowa Huta dziś!. 

 

Prowadzący odniósł się do projektu MPZP „Ruszcza - Północ”, w którym zaplanowano 

usytuowanie grzebaliska i spopielarni dla zwierząt.  Radni są przeciwni przenoszeniu na teren 

Kombinatu zakładów przetwórczych i uciążliwych.  

W dyskusji głos zabrali radni: Sebastian Piekarek, Stanisław Moryc. 

 

Radna Bogumiła Drabik omówiła rewitalizację fortu w os. Mogiła. 

W dyskusji głos zabrali radni: Agnieszka Żołądź, Bogumiła Drabik, Stanisław Moryc, 

Tomasz Kudelski, Agnieszka Żołądź, Krystyna Frankiewicz. 

 

Radny Edward Porębski poruszył sprawę dojazdu i budowy parkingu przy Kopcu Wandy. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o sprawdzaniu obecności radnych podczas 

posiedzenia sesji i związanych z tym naliczaniem diety. 

 

Radna Krystyna Frankiewicz zgłosiła wniosek o przywrócenie pierwotnych wnętrz lokali 

użytkowych na terenie centrum Nowej Huty. 
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Przewodniczący Stanisław Moryc udzielił odpowiedzi. 

 

6. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

zamknął XLI sesję nadzwyczajną o godz. 19.25, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

Protokołowała :                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                      Stanisław Moryc 

 


